2001年11月28日(星期三) 立法會會議席上 李華明議員就"調低公用事業收費" 提出的議案

議案措辭

"鑒於香港經濟持續低迷,失業率高達5.3%,而本港各類公用事業收費依然高企, 佔了市民生活開支一個甚大的比例,本會促請政府盡快調低水費及排污費,並與 各公用事業機構磋商,鼓勵各機構因應其個別營運情況,調低收費或提供優惠給 用戶,以減輕市民負擔。"

(Translation)

Motion on "Reducing utility charges" to be moved by Hon Fred LI Wah-ming at the Legislative Council meeting on Wednesday, 28 November 2001

Wording of the Motion

"That, as Hong Kong's economy remains in the doldrums with the unemployment rate rising to 5.3%, while various utility charges remain high, accounting for a large proportion of the public's living expenses, this Council urges the Government to expeditiously reduce water and sewage charges and discuss with various utility operators and encourage them to take account of their respective operating conditions and reduce charges or offer concessions to users, thereby alleviating the burden on the public."